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Vereniging

Activiteiten verslag 

door Emiel Stöver en Vera Voogd

De afgelopen maanden zijn er weer velen activiteiten georganiseerd voor de B.I.L.-leden. 
Hier kun je teruglezen wat er onder andere is georganiseerd. Natuurlijk gaan we volgend 
semester verder met organiseren van nieuwe activiteiten.

De volgende activiteiten zijn georganiseerd door 
de Activiteiten commissie en worden beschreven 
door eerstejaars Emiel Stöver. 
 

Kroegentocht
Als trots lid van de activiteitencommissie (IMPACT) 
was ik op 11 oktober aanwezig bij de kroegentocht. 
Voordat we aan deze tocht der tochten zouden 
beginnen leek het ons een leuk idee om als 
commissie samen wat te gaan eten bij La Bota. Op 
een gegeven moment was het tijd om richting de 
Einstein te gaan. Hier voegden wij ons bij de rest 
van de leden. De sfeer zat er snel goed in, het ene 
drankje volgde op de andere. Na een poosje was 
het alweer tijd om naar de volgende kroeg te gaan, 
dat was de Storm. De rest van de avond verliep in 
goede banen en de sfeer zat er goed in. De Odessa 
was de laatste kroeg waar we die avond naar toe 
zijn gegaan en werd daarom onze ‘sneuvelkroeg’. 
Langzaam druppelden de leden weg. Een mooie 
eerste activiteit om het jaar mee te beginnen naar 
mijn mening. 

Café de Vijfde
Op 14 oktober 2011 was het dan zo ver: Café de 
Vijfde. Om eerlijk te zeggen had ik hier nog nooit 
over gehoord, maar als sjaars zijnde kun je daar 
nog mee wegkomen. Het concept werd me wel 
snel duidelijk. Interessante presentaties onder het 
genot van een biertje en wat chips. Ideaal, vanuit 
het oogpunt van een student lijkt mij zo. Uiteindelijk 
bleek dit concept voor meerderen erg aantrekkelijk 
te zijn en was de activiteit; Café de Vijfde goed 
bezocht. Die avond kregen we twee presentaties, 
één van Pedro Roco en de andere presentatie was 
van Jessie Post. Erg leuk om er achter te komen 
wat voor een soort scriptie of bachelor onderzoek je 

kunt doen. Menneer Roco had een stuk geschreven 
over de veiligheid in de EU. Mevrouw Post was op 
reis geweest naar de Filippijnen en deed verslag 
van haar belevingen. 

Ontken de Winter feest
Op 17 november was het weer tijd voor B.I.L.-
feest.Ik moet bekennen dat ik er al een tijdje naar 
uit keek, natuurlijk omdat we mede als activiteiten 
commissie dit feest op poten hebben gezet. Daar 
komt nog eens bij dat het ook een uiterst leuk thema 
was. Eerlijk, wie heeft er nou zin in de winter? Het 
feest kwam wat rustig op gang, rond een uurtje 
of 0:00 uur ging het helemaal los. Overal waar ik 
keek zag ik Hawaï kettingen en zomerse outfits. We 
hadden zowaar een tropisch eiland te midden van 
het barre en koude Nederland weten te creëren. 

Eerstejaarsexcursie ABN AMRO
De excursie naar de ABN in Den Haag stond op 24 
november 2011 op de planning. Om 9 uur moest 
iedereen verzamelen bij Leiden centraal. Toen 
Johannes en ik eindelijk hadden bepaald welke 
trein we zouden nemen zijn we naar Den Haag 
vertrokken. Eenmaal aangekomen in Den Haag 
maakten we een frisse wandeling naar de ABN. 
Toen we bij het kantoor aankwamen mochten we 
direct naar binnen en werden we naar een soort 
presentatiezaal geleid. Daar namen we plaats 
en één van de eerste dingen die tegen ons werd 
gezegd, of eerder op het hart werd gedrukt, dat 
alles wat gezegd werd binnen de vier muren van 
het presentatie zaaltje moesten blijven. Veel 
over de inhoud kan ik dus niet kwijt. Wat er werd 
besproken ging letterlijk over de stof die we 
behandelen met inleiding Economie, dus dit was 
mooi meegnomen. Verder ging het erg in op de 
actualiteit, de commissie de Wit doet namelijk op 
dit moment onderzoek naar de overname van ABN 
AMRO en de Fortis bank. Dagelijks staat er wel wat 
over in de krant wat weer over de gespreksstof gaat 
van ons gesprek bij de ABN, erg interessant om hier 
nog steeds over te lezen. Eén van de dingen die het 
meest opviel was het feit dat we voorlichting kregen 
van twee ex-B.I.L. bestuursleden die beiden voor 
de ABN werken. Zij konden ons precies vertellen 
hoe zij vanaf de opleiding Bestuurskunde terecht 
kwamen bij de ABN AMRO. Het was dus zeker de 
moeite waard om bij te zijn!
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2005 is gestart. Acestes ondersteunt en adviseert 
overheidsinstanties bij hun strategievorming, hun 
beleidsontwikkeling en hun organisatieontwikkeling. 
Acestes werd vertegenwoordigd door 5 man 
sterk, waaronder René Hiemstra, oud B.I.L. lid en 
directeur van Acestes. 

Onder het genot van een drankje en een heerlijke 
bitterbal werd besproken hoe het werken bij 
Acestes werd ervaren. Na een korte presentatie 
was er gelegenheid om in gesprek te treden met 
één van de werknemers van Acestes. De mensen 
van Acestes namen uitgebreid de tijd om onze 
vragen zo goed mogelijk te beantwoorden. Voor 
studenten die geïnteresseerd waren in stages was 
deze activiteit dan ook een goede gelegenheid om 
in contact te komen met het bedrijf.  

Bedrijvendiner Accenture
In Restaurant Kitch& vond 8 december het 
bedrijvendiner met Accenture plaats. Accenture 
is één van de grootste wereldwijd opererende 
consultancy bedrijven. Het bedrijf heeft ongeveer 
236.000 werknemers. Dat maakt het een 

interessant bedrijf voor bestuurskundigen. 

Tijdens het diner genoten we van drie gangen. Als 
hoofdgerecht hadden we keuze uit een heerlijk 
livar haasje of een scholfilet. De groep werd 
verdeeld over vier tafels. Elke tafel bevond zich in 
het gezelschap van één van de werknemers van 
Accenture. Daaronder bevond zich ook oud B.I.L. 
lid Joost van der Burg, werkzaam als manager 
bij Accenture. Hij kon dus goed vertellen wat 
bestuurskundigen voor Accenture betekenen. 
Tijdens elke gang wisselden de werknemers van 
Accenture van tafel. Tijdens elke gang werd dus 
het werken bij het bedrijf vanuit een bepaalde 
functie belicht waardoor er een veelzijdig beeld 
werd geschetst. Van iemand die ongeveer één 
jaar bij Accenture werkzaam was tot iemand die al 
jaren bij Accenture werkte. Al met al zijn we veel 
te weten gekomen over Accenture en hebben we 
heerlijk gegeten. 

 

Brainstormavond
De brainstormavond vond de avond van 24 
november plaats in de bovenzaal van de Einstein. 
De avond stond erg in het teken van de toekomst 
van de B.I.L., door de aankomende verhuizing 
naar Den Haag. De B.I.L. is benaderd door de 
campus van Den Haag om het initiatief te nemen 
tot het vormen van een faculteitsvereniging. Dit 
roept natuurlijk een boel vragen op en die werden 
dan ook volop gesteld die avond. Als de B.I.L. 
een faculteitsvereniging wordt behoudt het dan 
haar karakter? Wat gebeurd er als we niet een 
faculteitsvereniging worden, heeft de B.I.L. dan 
helemaal geen inspraak meer?  

Verder was het fijn om de kans te hebben om 
mee te mogen denken over de B.I.L. Je merkte 
wel als eerstejaars dat er wat kennis ontbrak over 
de vereniging, maar uiteindelijk hebben deze 
veranderingen effect op de langere termijn. Veel 
leden die nu eerstejaars zijn, krijgen dus met de 
verhuizing en de veranderingen te maken. Het was 
een geladen avond, niet iedereen was het eens 
met bepaalde standpunten er werd daarom soms 
flink gediscussieerd. Bij de volgende ALV zullen we 
meer weten over de kwestie Den Haag. 
 
De volgende twee activiteiten zijn georganiseerd 
door de Acquisitie & Alumni commissie en worden 
beschreven door Vera Voogd. 

Bedrijvenborrel Acestes
Donderdag 20 oktober vond de bedrijvenborrel 
met Acestes plaats in café L’esperance. Acestes is 
een onafhankelijk Nederlands adviesbureau dat in 
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